
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #3 TORPA SKOG TOMTÄGAREFÖRENING 

EKONOMISK FÖRENING 

Datum: 30 oktober 2021, kl.11:15-13:00 

Förening: Torpa Skog Tomtägareförening Ekonomisk förening 

Org.nr.: 716416-3839 

Plats: Notvarpsvägen 14 

Närvarande: Ordförande: Christin Svensson  

Kassör: Bill Lundgren 

Sekreterare: Paola Zetterberg 

Ledamöter: Janne Sund 

Suppleanter: Johan Andersson, Eric Josdal 

Frånvarande: Andreas Swills 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

2. Val av justerare 

Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inga kommentarer eller tillägg. 

5. Mötesfrågor 

5.1 Redogörelse för kontakter som inkommit via tel och mail 

Önskemål har inkommit om en större p-plats vid södra sidan av Torpasjön.  

Styrelsen beslutade att detta är inte aktuellt att genomföra. 

5.2 Rapport om hemsida och mailadresser 

Inget att rapportera. 

5.3 Åtgärder för pumphuset på Pumpvägen 

Ordförande undersöker olika kostnadsalternativ för och om ev åtgärder. 

5.4 Elförsörjning till pumphuset på Pumpvägen 

Ordförande har kontaktat den fastighetsägare som levererar el till pumphuset på Pumpvägen 

för att få till en överenskommelse angående ersättning. Torpa Skog ska stå för 50% av 

elkostnaden. Enligt överenskommelse ska fastighetsägaren inkomma med krav på 

ersättningsbelopp. 

5.5 Rapport Mälarö Timber 

Avtalet med Mälarö Timber är avslutat. Fordon och maskiner kommer att hämtas. Stora Enso 

ska hämta rishögar för flisning. Hämtning kommer att ske i samband med att behov finns.  

Ny entreprenör Underhållsröjning Jord och Skog är kontaktade för Viktoriaskogen, 

Horsfjärdsskogen och Djupdalsskogen. Offert för dessa tre områden är på ca 120 000 kr. 

Omhändertagande av timmer och ris görs av entreprenören. Information kommer att läggas 

ut på Torpa Skogs hemsida. 

5.6 Rapport från Notvarpets Brygga 

Inget att rapportera.  



5.7 Rapport från Nässelvikens Brygga 

Förslag att gräsmatta framför vagn görs om till äng. Uppskattad kostnad 500 kr per år. 

Styrelsen beslutade att godkänna detta.  

Bryggregler är under utarbetande och kommer att presenteras. 

5.8 Redovisning av ekonomin 

Saldo på konto: 215 445 kr 

132 fastighetsägare är medlemmar i tomtföreningen och samtliga är fakturerade.  

9 fastighetsägare är inte medlemmar. 

Från Skatteverket har inkommit krav på förseningsavgift à 6 250 kr för skatteåret 2020 då 

inkomstdeklaration har kommit in för sent. Förseningsavgiften är betald via föreningens 

skattekonto. 

5.9 Förslag till budget 

Tas fram till nästa styrelsemöte.  

5.10 Avgifter för påminnelse, pappersfaktura (uppdrag av årsstämma) 

Påminnelse är utskickade och med tillägg för extrakostnad. 

5.11 Försäkringar 

Försäkring gäller till 2021-12-31. Christin och Janne träffar försäkringsmäklare den 9 

november 2021. 

5.12 Kalendarium 

Ordinarie årsstämma är planerad till den 28 maj 2022 kl.11:30 i Muskö Hembygdsgård. 

Arbetsdag för tomtföreningen är planerad till den 23 april 2022. 

5.13 Infoblad till medlemmarna 

Information om styrelsemedlemmar finns uppsatt på anslagstavlorna. 

6. Övriga frågor 

Kopparledning (telekabel) ligger kvar ute i skogen. Inventering görs av Johan, Eric, Janne och 

Bill. För rapportering till Skanova. 

7. Nästa styrelsemöte 

Beslutades att styrelsemöte #4 blir den 27 november 2021 kl.10:45 hos Eric på 

Torpaängsvägen 3.  

8. Avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Ordförande            Vid protokollet  Justerare 

Christin Svensson           Paola Zetterberg  Johan Andersson 

 


